

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ဝမ်းမြောက်ကြောင်းသဝဏ်လွှာများပေးပို့

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၂

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၁၂ ရက်တွင်ကျရောက်သော ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်နှင့် လာအိုပြည်သူ့ ဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတနိုင်ငံတို့ကြား သံတမန်အဆက်အသွယ်ထူထောင်မှု နှစ်(၆၀)ပြည့်အထိမ်းအမှတ် အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံမှ လာအိုပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ် သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ ကျူမာလီ ဆိုင်ညွှန်နှင့် ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ သွန်ဆင်းသမာဗောင်တို့ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာများပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း ၂၀၁၅ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့လူဦးရေနေ့ အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်အမှာစကားပြောကြား အမျိုးသမီးများ၊ မိခင်နှင့်ကလေးများအတွက် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုများ ပိုမိုအလေးထားဆောင်ရွက်ပေးရမည်

သတင်း စာမျက်နှာ - ၃



(၄၅)အထူးယာဉ်မှ အမျိုးသမီးယာဉ်နောက်လိုက်တစ်ဦးက ခရီးသည်များအား ဤသို့ဖေးမကူညီပေးနေစဉ်။

စားအုန်းဆီ ပြည်တွင်း ရောင်းချေသည် ဆိပ်ကမ်းရောက် အရင်းချေးနှုန်းထက် ပိုမိုမြင့်တက်ကွာဟနေ

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၁၁

ရန်ကုန်ဈေးကွက်တွင် စားအုန်းဆီ ရောင်းချေသည် ပြည်ပမှတင်သွင်း ရာတွင် ကျသင့်သောဆိပ်ကမ်းရောက် အရင်းချေးနှုန်းနှင့် ကွာခြားမှုနည်း နေရာမှ ဇူလိုင်လတွင် ကွာခြားမှုများ လာသည်ဟု ဘုရင့်နောင်ပွဲရုံဝင်း အတွင်းရှိ စားသုံးဆီရောင်းဝယ်သူ များက ဆိုသည်။

ဇူလိုင် ၉ ရက်တွင် ပြည်ပ စားအုန်းဆီ FOB တစ်တန်ဈေးနှုန်းမှာ ၆၃၀ ဒေါ်လာနှုန်း၊ ဗဟိုဘဏ်ငွေလဲ ရည်ညွှန်း စာမျက်နှာ ၅ ကော်လံ ၁ သို့ ❖

ကုတ္တိယဟုဆိုသော်လည်း - - -

သတင်းဆောင်းပါး
သီရိ
တော်ပုံ-သွန်း

“အင်းစိန်-တည်းကုန်းကို ထိုင်စီးရမှာနော်။ လာနော် လာ။ အဲကုန်းကလည်း အေးနေတာပဲ။ အင်းစိန်-တည်းကုန်းကို လိုက်မှာလား။”
ရန်ကုန်မြို့၏ ကားဂိတ်တစ်ခုတွင် ခရီးသည်များကို အော်ခေါ်နေသည့် (၄၅)အထူးယာဉ်မှ အမျိုးသမီးယာဉ်နောက်လိုက်၏ အသံက တစာစာဖြင့် ပျံ့လွင့်နေသည်။ အမျိုးသမီးဖြစ်သော်လည်း ၎င်းပုံစံက ရှက်ရွံ့မနေဘဲ အမျိုးသားယာဉ်နောက်လိုက်များနည်းတူ ခရီးသည်များကို အော်ခေါ်နေပုံက ချီးကျူးဖွယ်ကောင်းလှသည်။

ကားဂိတ်တွင် အမျိုးသမီးယာဉ်နောက်လိုက်ကို မမြင်ဖူးသူ ခရီးသည်အချို့က ၎င်း၏သွက်လက်သော လှုပ်ရှားမှုများကို တအံ့တဩကြည့်နေကြပြီး အင်းစိန်သွားမည့် ခရီးသည်အချို့ကတော့ ကားပေါ်သို့တက်သွားကြသည်။
၎င်းနာမည်က “မြတ်ရည်မွန် အသက်(၂၈)နှစ်” အမျိုးသမီး ယာဉ်နောက်လိုက်များကို ခေါ်ယူခဲ့သည့် ၂၀၁၄ ခုနှစ် မေလမှ စတင်ကာ ယင်းအလုပ်ကိုလုပ်ကိုင်ခဲ့သည်။
“ဒီအလုပ်ကို လျှောက်တာမဟုတ်ဘူး။ ပြောရရင် ကျွန်မရဲ့

အစ်ကိုတွေက ဒီယာဉ်ပိုင်ရှင်ဆီမှာပဲ ကားလိုက်တယ်။ ဒါနဲ့ ကျွန်မကို မိန်းကလေးစပယ်ယာ စခန်းမယ်၊ ငါ့ညီမလုပ်ကြည့် ပါလားဆိုပြီး ယာဉ်ပိုင်ရှင်က ကျွန်မကို စကမ်းလှမ်းတာ။ ဒါနဲ့ ကျွန်မလည်း အိမ်ကိုတိုင်ပင်ကြည့်တော့ အမေက ကိုယ့်ဘာသာ ကောင်းရောင်း ကောင်းဝယ်လုပ်စားတာပဲ၊ လုပ်ပေါ့ပြောတာနဲ့ ဒီအလုပ်ကိုစပြီးလုပ်ခဲ့တာ” ဟု မမြတ်ရည်မွန်က ပြောသည်။
အဆိုပါ အလုပ်ကို မမြတ်ရည်မွန်အနေဖြင့် လွယ်လွယ်ကူကူ လုပ်ခွင့်ရခဲ့ခြင်းမဟုတ်ပါ။ စာမျက်နှာ ၇ ကော်လံ ၁ သို့ ❖

ကျောက်ထု	၃ ဒသမ ၅၄ လက်မ
ပျာပုံ	၃ ဒသမ ၅၀ လက်မ
ကိုကိုးကျွန်း	၃ ဒသမ ၃၁ လက်မ
ရန်ကုန်(မြို့လယ်)	၂ ဒသမ ၇၆ လက်မ
ကသာ	၂ ဒသမ ၅၆ လက်မ
ကလေးစ	၂ ဒသမ ၂၈ လက်မ
လွိုင်လင်	၂ ဒသမ ၀၉ လက်မ
ကျောက်တော်	၁ ဒသမ ၅၇ လက်မ
ရွားထိုးကြီး	၁ ဒသမ ၅၀ လက်မ

မြို့မခရိုင်ခရီးစဉ်အတွက် သနပ်ခါးသောက် ဝါးဖြူစားခင်းမွန်တို့ နေထိုင်ရေးကိစ္စကို ပစ္စည်းပံ့ပိုး

ကျွန်တော်က ခန့်ဖြူက မျိုးဇော်စိုလ် မင်္ဂလာဆိုင် အဖွဲ့နဲ့ နေ့ဘက်မှာ သီချင်းလိုက်ဆိုလေ့ရှိတဲ့ အဆိုတော်တစ်ယောက်ပါ။ ဆလိုက်မီးရောင်ခုံတွေအောက်မှာ မိတ်ကပ်လိမ်းပြီး သီချင်းဆိုရတာလောက် စိတ်ပျက်စရာကောင်းတာ မရှိတော့ပါဘူး။ မိတ်ကပ်လိမ်းတာ တစ်ဘူးတောင်မကုန်သေးဘူး။ ကျွန်တော်မျက်နှာမှာ အမည်းကွက်တွေ ဟိုတစ်စ ဒီတစ်စ ပေါ်လာပါရော။ ကျွန်တော်ဘာလုပ်လို့လုပ်ရမှန်း မသိတော့ဘူး။ မိတ်ကပ်တွေလည်း ဆက်မလိမ်းရဲတော့ဘူး။ မိတ်ကပ်မလိမ်းဘဲ မီးရောင်အောက်မှာ သီချင်းဆိုဖို့ကလည်း မျက်နှာက ပြောင်ချောချောကြီးဖြစ်နေပြန်ရော။ နောက်ဆုံးတော့ ဒီဒုက္ခတွေက ကင်းဝေးလို့ ကျွန်တော်မျက်နှာဟာ အမည်းကွက်တွေပျောက်ကင်းပြီး အရမ်းကိုမွှေးလက်သွားပါတော့တယ်။ တကယ်ကို အံ့ဩစရာပါပဲ။ ရွှေပြည်နန်း (သဘာဝအသားဖြူသနပ်ခါး)ကြောင့်ပါပဲ။ ပြောမယ့် ကြံ့ဘူးမှဆို ဆိုသလို ပြောတာမယ့်ရင် အညွှန်းအတိုင်းသုံးစွဲကြည့်လိုက်ပါ။ ကျွန်တော်က တော့ လက်တွေ့သုံးစွဲကြည့်လို့ယုံလိုက်ပါပြီ။

ခန့်ဖြူခန့်ဖြူခင်း၊ ဥယျာဉ်ခရောင်းခရောင်းခင်း၊ ခန့်ဖြူမြို့နယ်၊ ခရီးစဉ်ခင်း၊
ဆပ်ဆန်ဆေးဆေးဆေးဆေးဆေး၊ မျိုးဇော်စိုလ် (မျိုးဇော်စိုလ်မင်္ဂလာဆိုင်အဖွဲ့) ချာစိုစိုသမီး၊ ခန့်ဖြူမြို့၊
(ရွှေပြည်နန်း သနပ်ခါးသုံးစွဲခြင်းကြောင့် ရရှိသောအကျိုးကျေးဇူးများနှင့် ပတ်သက်၍ ကိုယ်တိုင်ကြံ့တွေ့ရသော ဖြစ်ရပ်များကို အခြေခံပြီး (စာမျက်နှာ အကန့်သတ်ချက်မရှိ) နေရပ်လိပ်စာအပြည့်အစုံ၊ ဆက်သွယ်ရန်နံပါတ်တို့ဖြင့် အမှတ်-၂၈ (H)၊ အင်းယားမြိုင်လမ်း၊ ရွှေတောင်ကြား(၁)ရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့သို့ လိပ်စာဖြင့်ပေးသွင်း ပေးပို့နိုင်ပါကြောင်း လေးစားစွာဖြင့် မိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

ကြေးမုံစာတည်း ရှုထောင့် ၁၂-၇-၂၀၁၅၊ တနင်္ဂနွေနေ့

အချိုးကျတိုးတက်မှု နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးမည်

မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် အနာဂတ်လူမှုဘဝ မြင့်မားတိုးတက်ရန်အတွက် အစီအမံများ...

နိုင်ငံများနှင့် မဖွံ့ဖြိုးသေးသောနိုင်ငံများမှ ပြည်သူများ၏ဝင်ငွေမှာ နိမ့်ကျနေသည်။ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် တစ်ဦးချင်းဝင်ငွေ အနည်းဆုံးအဆင့်တွင်ပင် ရှိသေးသည်မှာ...

ပြည်သူများမှာ ၇၀ ရာခိုင်နှုန်းဟု ဆိုသော်လည်း ရန်ကုန်မြို့နေပြည်သူများမှာ ၇၀ ရာခိုင်နှုန်း၊ ကျေးလက်နေပြည်သူများမှာ ၃၀ ရာခိုင်နှုန်းဖြစ်နေသည်။

မကွေးမြို့နယ် မြေနုကျွန်းကျေးရွာ ကမ်းပါးပြိ၍ မူလွန်ကျောင်း နေရာရွှေ့ပြောင်း

မကွေး ဇူလိုင် ၁၁ မကွေးမြို့နယ် မြေနုကျွန်းကျေးရွာမြောက်ဘက်တွင် ဇူလိုင် ၉ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ဧရာဝတီမြစ်ရေတိုက်စားပြီး...



ယမန်နှစ်က မြေနုကျွန်းကျေးရွာ ရေကြီး၊ ရေလျှံမှု မြင်ကွင်း။

ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ အသိပညာပေး ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၁၁ မြို့နယ် ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ အင်းစိန်မြို့နယ် ရွာမအရှေ့...

ရန်ကုန်မြို့သစ်စီမံကိန်း Developer အဆိုပြုတင်ဒါခေါ်ယူခြင်း ၁။ ရန်ကုန်မြို့၏ လူဦးရေနှင့် လူမှုစီးပွားအခြေအနေများ...



ပိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းပြတိုက်အား အထူးသန့်ရှင်းရေးဆောင်ရွက်

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၁၁ (၆၈)နှစ်မြောက် အာဇာနည်နေ့ အကြို ပိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းပြတိုက် အား ရဟန်းရှင်လူပြည်သူအများ...

၃၇ရာသီ တောကိုမို၏

ဘတ်စ်ကားဝယ်ယူရန်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း ၁။ ရန်ကုန်ဘတ်စ်ကား အများပိုင်ကုမ္ပဏီအတွက်လိုအပ်သည့် ဘတ်စ်ကား အသစ်များကို...

ပြည်တွင်းရေးရာ

အမျိုးသမီးများ၊ မိခင်နှင့်ကလေးများအတွက် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုများ ပိုမိုအလေးထားဆောင်ရွက်ပေးရမည်



နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၁

လူဦးရေဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများကို အသိပညာပေးရန်ဆိုသည့် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် လူဦးရေသန်း ၅၀၀၀ ပြည့်သည့် ၁၉၈၇ ခုနှစ်မှစတင်ပြီး ဇူလိုင် ၁၁ ရက်ကို ကမ္ဘာ့လူဦးရေနေ့အဖြစ် သတ်မှတ်ခဲ့သည်။ ယခုနှစ်ကမ္ဘာ့လူဦးရေနေ့ဆောင်ပုဒ်မှာ “Vulnerable Populations in Emergencies” “ထိခိုက်လွယ်သူ၊ ဖေးမကျ၊ အရေးပေါ်ဟူက စောင့်ရှောက်ကြ” ဟူ၍ ဖြစ်သည်။

ယခုနှစ်ကမ္ဘာ့လူဦးရေနေ့တွင် အဓိကပေးလိုသည့် သတင်းအချက်အလက်မှာ “အမျိုးသမီးများနှင့် မိန်းကလေးငယ်များအတွက် ဂုဏ်သိက္ခာ၊ လုံခြုံမှုနှင့် မျိုးဆက်ပွားကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များ အချိန်တိုင်းရရှိရေးနှင့် အမျိုးသမီးတစ်ဦး၏ အသက်တစ်ချောင်းသည် မည်သည့်အချိန်၊ မည်သည့်အခြေအနေတွင်မဆို ခြွင်းချက်မရှိ တန်ဖိုးရှိနေစေရမည်” ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့လူဦးရေနေ့အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ Royal ACE ဟိုတယ်၌ ကျင်းပရာ ဒုတိယသမ္မတဒေါ်စုခင်၊ အထွေထွေအခြေအနေကျရာကျော် ချိန်များတွင် အမျိုးသမီးများနှင့် မိန်းကလေးငယ်များအား ပိုမိုထိခိုက်နိုင်ပြီး ယင်းတို့၏အမှန်တကယ်လိုအပ်ချက်များကို လျစ်လျူရှုခဲ့နေရပါကြောင်း၊ ယနေ့ကမ္ဘာ့လူဦးရေမှာ သန်း ၇၀၀၀ ကျော်ရှိပြီး လူဦးရေတိုးတက်မှုနှင့်အတူ စိန်ခေါ်မှုများစွာ ရှိနေပါကြောင်း၊ အရေးပေါ် အခြေအနေများတွင် မျိုးဆက်ပွားကျန်းမာရေး ပြဿနာများကြောင့် အမျိုးသမီးများမှာ အများဆုံးထိခိုက်ခံစားရကြောင်း၊ လေ့လာတွေ့ရှိချက်အရ အရေးပေါ် အခြေအနေနှင့် ကြုံတွေ့ရသည့် လူဦးရေ၏ လေးရာခိုင်နှုန်းခန့်မှာ ကိုယ်ဝန်ရှိလာနိုင်ပြီး ၁၅ ရာခိုင်နှုန်းခန့်မှာ ရှုပ်ထွေးသည့် မျိုးဆက်ပွားကျန်းမာရေးပြဿနာများနှင့် ကြုံတွေ့ရသည်ကို လေ့လာတွေ့ရှိရပါကြောင်း။

၂၀၁၄ ခုနှစ် သန်းခေါင်စာရင်းအရ တစ်နှစ်အောက်ကလေး သေဆုံးမှုနှုန်းတွင် အရှင်မွေးကလေး ၁၀၀၀ တွင် ၆၂ ဦး သေဆုံးသည့်အတွက် အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများနှင့် နှိုင်းယှဉ်ပါက ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်နှင့်ကလေး သေဆုံးနှုန်း မြင့်မားနေဆဲဖြစ်ပါကြောင်း၊ သို့ဖြစ်၍ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုများကို ပိုမိုအလေးထားဆောင်ရွက်ပေးရမည်ဆိုသည်မှာ ပေါ်လွင်ပါကြောင်း။

၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေ၊ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် အမျိုးသားအဆင့်၊ လူမှုကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး မဟာဗျူဟာ စီမံချက်ကို ပြဋ္ဌာန်းနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးခင်ရိက ၂၀၁၅ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့လူဦးရေနေ့ဆောင်ပုဒ်ဖြစ်သည့် “ထိခိုက်လွယ်သူ၊ ဖေးမကျ၊ အရေးပေါ်ဟူက စောင့်ရှောက်ကြ” နှင့်ဆက်စပ်သည့် ဝန်ကြီးဌာနများနှင့် ကုလသမဂ္ဂလူဦးရေရန်ပုံငွေအဖွဲ့ (UNFPA) တို့မှ ဆောင်ရွက်နေသောလုပ်ငန်းများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ကုလသမဂ္ဂလူဦးရေရန်ပုံငွေအဖွဲ့ ဌာနကိုယ်စားလှယ် Ms. Janet E. Jackson က ကုလသမဂ္ဂလူဦးရေ ရန်ပုံငွေအဖွဲ့၏ ဆောင်ရွက်ချက်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတဒေါ်စုခင်အဖွဲ့သည် ဝန်ကြီးဌာနများနှင့် ကုလသမဂ္ဂလူဦးရေရန်ပုံငွေအဖွဲ့တို့မှ လူဦးရေနှင့်သန်းခေါင်စာရင်းဆိုင်ရာ ဆောင်ရွက်ချက်မှတ်တမ်းစာတစ်ပုံများအား ကြည့်ရှုကြသည်။ (အပေါ်ပုံ)

ယနေ့အခမ်းအနားသို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့အစည်းများမှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများတက်ရောက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

မချမ်းဘောမြို့နယ်၌ ပံ့ပိုးချေးငွေ ထုတ်ချေးပေး

မချမ်းဘော ဇူလိုင် ၁၁
ကချင်ပြည်နယ် ပူတာအိုခရိုင် မချမ်းဘောမြို့နယ်တွင် မြို့နယ်သမဝါယမအသင်းစုမှ အခြေခံသမဝါယမအသင်းများသို့ EXIM Bank ပံ့ပိုးချေးငွေထုတ်ချေးပေးသည့် အခမ်းအနားကို ဇူလိုင် ၇ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် မချမ်းဘောမြို့နယ် သမဝါယမဦးစီးဌာနခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမျိုးကျော်က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်သမဝါယမဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဦးအောင်မောင်က EXIM Bank ထုတ်ချေးငွေပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ထို့နောက် မချမ်းဘောမြို့နယ် သမဝါယမအသင်းစုဥက္ကဋ္ဌ ဦးတူးရိန်က EXIM Bank ချေးငွေထုတ်ယူသော သမဝါယမအသင်း အခြေအနေများ ရှင်းလင်းတင်ပြပြီး EXIM Bank ချေးငွေများအား အခြေခံသမဝါယမအသင်းများသို့ ဆက်လက်ထုတ်ချေးပေးခဲ့သည်။

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းဝမ်းမြောက်ကြောင်း သတိပြုပေးပို့

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၂
၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၁၂ ရက်တွင်ကျရောက်သော ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်နှင့် လာအိုပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတနိုင်ငံတို့ကြား သံတမန်အဆက်အသွယ်ထူထောင်မှု နှစ် (၆၀) ပြည့်အထိမ်းအမှတ် အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းဝမ်းထံမှ လာအိုပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတနိုင်ငံ ဒုတိယသမ္မတ မစ္စတာ ဘွန်ညိုရာချစ်ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်းသတိပြုပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

ဒုတိယသမ္မတ ဦးဉာဏ်ထွန်းဝမ်းမြောက်ကြောင်း သတိပြုပေးပို့

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၂
၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၁၂ ရက်တွင်ကျရောက်သော ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်နှင့် လာအိုပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတနိုင်ငံတို့ကြား သံတမန်အဆက်အသွယ်ထူထောင်မှု နှစ် (၆၀) ပြည့် အထိမ်းအမှတ် အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဦးဉာဏ်ထွန်းထံမှ လာအိုပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတနိုင်ငံ ဒုတိယသမ္မတ မစ္စတာ ဘွန်ညိုရာချစ်ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်းသတိပြုပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သတိပြုပေးပို့

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၂
၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၁၂ ရက်တွင်ကျရောက်သော ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်နှင့် လာအိုပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတနိုင်ငံတို့ကြား သံတမန်အဆက်အသွယ်ထူထောင်မှု နှစ် (၆၀) ပြည့် အထိမ်းအမှတ် အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်ထံမှ လာအိုပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတနိုင်ငံ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ထောင်လွန်းဆီဆုလစ်ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သတိပြုပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးစံလွင်အား ဩစတြေးလျနိုင်ငံဆိုင်ရာ သံအမတ်ကြီးအဖြစ်ခန့်အပ်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၂
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန နိုင်ငံရေးရာဇဝါဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးစံလွင်အား ဩစတြေးလျနိုင်ငံဆိုင်ရာ သံအမတ်ကြီးအဖြစ်ခန့်အပ်လှူဒါန်းခဲ့သော ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် သံအမတ်ကြီးအဖြစ် ခန့်အပ်လိုက်ပြီဖြစ်သည်။ (သတင်းစဉ်)

ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးသူရိန်သန်းလင်အား ဂျပန်နိုင်ငံဆိုင်ရာ သံအမတ်ကြီးအဖြစ်ခန့်အပ်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၂
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန သံတမန်ရေးရာဇဝါဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးသူရိန်သန်းလင်အား ဂျပန်နိုင်ငံဆိုင်ရာ သံအမတ်ကြီးအဖြစ်ခန့်အပ်လှူဒါန်းခဲ့သော ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် သံအမတ်ကြီးအဖြစ် ခန့်အပ်လိုက်ပြီဖြစ်သည်။ (သတင်းစဉ်)

အားကစား

ပက်ဒဲရာနှင့် ဂျိုကိုပစ်ချ်တို့တွေ့ ဆုံကြတော့မည် ဝင်ဘယ်လ်ဒန်အိုးပင်း ပိုလ်လှပဲ့



ဝင်ဘယ်လ်ဒန်အိုးပင်း ပိုလ်လှပဲ့မှာ လက်ရှိချန်ပီယံ နိုဘယ်ဂျိုကိုပစ်ချ်နဲ့ ဆွစ် တင်းနစ်အကျော်အမော် ဖက်ဒဲရာတို့ တွေ့ဆုံယှဉ်ပြိုင်ရတော့မှာ ဖြစ်တဲ့အတွက် ၂၀၁၄ ပိုလ်လှပဲ့အတိုင်း ထပ်တူဖြစ်လာ ခဲ့တာလည်းဖြစ်ပါတယ်။

ဖက်ဒဲရာက အကြိုပိုလ်လှပဲ့မှာ ဗြိတိန် နံပါတ်(၁) အင်ဒီမာရေကို ၇-၅၊ ၇-၅၊ ၆-၄ နဲ့ သုံးပွဲပြတ်အနိုင်ကစားပြီး ပိုလ်လှပဲ့ ကို တက်ရောက်လာခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ မာရေးအနေနဲ့ ပွဲကိုဖြည်းဖြည်း မှန်မှန်ချဉ်းကပ်ကစားတဲ့ပုံစံနဲ့ ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ ပေမယ့်လည်း ဝင်ဘယ်လ်ဒန်အိုးပင်းမှာ ခုနစ်ကြိမ်တိုင်တိုင် ချန်ပီယံဆုရယူထား နိုင်ခဲ့တဲ့ဖက်ဒဲရာရဲ့ အတွေ့အကြုံကို မယှဉ်နိုင်ဘဲ အရှုံးပေးခဲ့ရတာ ဖြစ်ပါတယ်။

နိုဘယ်ဂျိုကိုပစ်ချ်ကတော့ဦးစားပေး အဆင့်(၂၁)သာရရှိသည့် ပြိုင်ဆိုင်ရာ သား ဝက်စကွက်ကို ၇-၆၊ ၆-၄၊ ၆-၄ နဲ့ အနိုင် ကစားပြီး ပိုလ်လှပဲ့ကို တက်ရောက်လာ ခဲ့တာဖြစ်တဲ့အတွက် ဖက်ဒဲရာထက် ပိုမို လွယ်ကူတဲ့ အနေအထားနဲ့ ပိုလ်လှပဲ့ခရီး ကို ဆိုက်ကလာခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

ယခုပိုလ်လှပဲ့အထိ တက်ရောက်နိုင်ခဲ့ ခြင်းက ဖက်ဒဲရာအတွက် (၂၆)ကြိမ်မြောက် ဝင်ဘယ်လ်ဒန်အိုးပင်းပိုလ်လှပဲ့ တက်ရောက် နိုင်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် ဆွစ်

တင်းနစ်ကစားသမားအနေနဲ့ (၁၈)ကြိမ် မြောက်ဝင်ဘယ်လ်ဒန်အိုးပင်းဆုကို ရယူပြီး ဝင်ဘယ်လ်ဒန်အိုးပင်းဖလားကို ရှစ်ကြိမ်တိုင် တိုင်မြှောက်နိုင်တဲ့ ကမ္ဘာ့ပထမဆုံးကစားသမား အဖြစ် မှတ်တမ်းရေးထိုးနိုင်မလားဆိုတာကို

စောင့်ကြည့်ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ၂၀၁၄ ဘယ်လ်ဒန်အိုးပင်း ပိုလ်လှပဲ့အဖြစ် သူတို့နှစ်ဦး တွေ့ဆုံတိုက်ပွဲက ဂျိုကိုပစ်ချ်က ၆-၇(၇-၆)၊ ၆-၄၊ ၇-၆(၇-၄)၊ ၅-၇၊ ၆-၄ နဲ့ အနိုင် ယူပြီး ဝင်ဘယ်လ်ဒန်အိုးပင်းချန်ပီယံဘွဲ့ကို

ရယူခဲ့ပါတယ်။ ဒါကြောင့် ဒီ ၂၀၁၅ ပိုလ်လှပဲ့မှာ လည်း ၂၀၁၄ တုန်းကလို ဖျော်ဖြေမှုအပြည့် အဝပေးမယ့် နောက်ထပ်ပွဲတစ်ပွဲဖြစ်လာဖို့ တင်းနစ်ပရိသတ်တွေက ကြိုတင်မျှော်လင့် နေကြပါပြီ။

သူတို့နှစ်ဦး ပြိုင်ဘက်တွေအဖြစ်စုစုပေါင်း ၃၉ ကြိမ် တွေ့ဆုံခဲ့ရာမှာ ဖက်ဒဲရာက အကြိမ် ၂၀၊ ဂျိုကိုပစ်ချ်က ၁၉ ကြိမ် တစ်ယောက်တစ်လှည့်စီ အနိုင်ယူထားနိုင်ခဲ့ တဲ့အတွက် မှတ်တမ်းတွေအရ သူတစ်ပြန် ကိုယ်တစ်ပြန် အနိုင်ယူထားနိုင်တာကို တွေ့ရပါတယ်။ ဒီပွဲမတိုင်မီ ၂၀၁၅ အတွင်း မာစတာစီးရီး ပိုလ်လှပဲ့တွေမှာ သူတို့နှစ်ဦး သုံးကြိမ်တွေ့ဆုံထားပြီး ဂျိုကိုပစ်ချ်က နှစ်ကြိမ်အနိုင်ယူနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ဂျိုကိုပစ်ချ်က လက်ရှိမှာ လက်စွမ်းထက် နေပြီး ပိုလ်လှပဲ့ဖွဲ့ပွဲပိုမိုရေပန်းစားနေတဲ့ ကစား သမားဖြစ်ပေမယ့် သတ္တိရှိတော့ ဖက်ဒဲရာ က သာပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ဖက်ဒဲရာက (၃၄)နှစ်၊ဂျိုကိုပစ်ချ်က (၂၈)နှစ်ပဲ ရှိသေးတဲ့ အတွက် ပွဲချိန်အကြာကြီးကစားခဲ့ရမယ့် ဆိုရင် ဂျိုကိုပစ်ချ်အနေနဲ့ လက်ရှိချန်ပီယံဘွဲ့ ကို ကာကွယ်နိုင်ဖို့ အလားအလာကောင်း သွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ တကယ်လို့ ဖက်ဒဲရာ သာ မာရေးနဲ့ပွဲကလို အချိန်တိုတိုအတွင်း ပွဲကို မြန်မြန်ပြတ်အောင် ကစားနိုင်ခဲ့ရင် တော့ ယခုဝင်ဘယ်လ်ဒန်ဖလားက ဖက်ဒဲရာအတွက် ဖြစ်လာမှာပါ။ လက်ရှိကမ္ဘာ့အဆင့်(၁)နဲ့(၂)နေရာကို ရယူထားနိုင်တဲ့ သူတို့နှစ်ဦးရဲ့ တွေ့ဆုံ ယှဉ်ပြိုင်မှုကို ဇူလိုင် ၁၂ ရက်မှာ တင်းနစ် ပရိသတ်တွေ ရှုစားရတော့မှာ ဖြစ်ပါတယ်။

အိုဇေးလ် အား ခေါ်ယူရန် ဂျူဗင်တပ် ကြိုးပမ်း

အာဆင်နယ်ကွင်းလယ်ကစားသမားအိုဇေးလ်မှာ ပီယာလိုထွက်ခွာသွား သည့်ဂျူဗင်တပ်အသင်း၏ ကွင်းလယ်ကွက်လုပ်ကို အကောင်းဆုံးဖြည့်ဆည်း နိုင်မည့်သူဖြစ်သည့်အတွက် ဂျူဗင်တပ်က မြင့်မားသောပြောင်းရွှေ့ကြေး တစ်ရပ်ဖြင့် ကမ်းလှမ်းလာခဲ့သည်။ သို့သော်လည်း အာဆင်နယ်က အိုဇေးလ် မှာ ရောင်းချမည့်ကစားသမားမဟုတ်ဟု ချက်ချင်းပင်တုံပြန်ခဲ့သည်။



အိုဇေးလ်မှာ အာဆင်နယ်တွင် ရိုးယဲလ်မက်ဒရစ်၌ ပြသခဲ့သော ခြေစွမ်းမျိုး ပျောက်ဆုံး နေခဲ့သောကြောင့် ဝေဖန်မှုများ ရင်ဆိုင် နေခဲ့ရ ရှာ ဂျူဗင်တပ်သို့ လာရောက် ကစားရန် စိတ်ဝင်စားမှုရှိနိုင်မည်ဟု ဂျူဗင်တပ် ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇူလိုင်လ ၁၅ ရက်နေ့က ပြောကြားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

မန်ယူနည်းပြဗန်းဟားလ်ကတိုက်စစ်မှူးရှန်းနီနှင့် ဝီလ်ဆင်တို့နှစ်ဦးတည်းဖြင့် ဘောလုံးတစ်ရာသီလုံးပြတ်သန်းရန်မှာ လုံလောက်သောတိုက်စစ်အင်အား မဟုတ်ဟု ဝန်ခံခဲ့သော်လည်း အသစ်ခေါ်ယူထားသော ဒီပေးအားဗဟိုတိုက်စစ်မှူးနေရာထားကစားမည်ဟု အချိန်အမြဲတိုင်ဆိုခဲ့သည်။



မန်ယူ တိုက်စစ်ပြဿနာ ရင်ဆိုင်ရနိုင်သည်ဟု ဖန်ဟားလ် ဝန်ခံ

ပေါင် ၃၁ သန်းတောင် ဘာ ကြောင့် ပေးချေရသလဲ ဆိုတာ အဖြေပဲ ပေါ့။ သို့သော် အခု သူ့ဟာ သူ့ဟာ ပြီးပြည့်စုံတဲ့ကစားသမား တွေထက် တစ်ယောက်ပါ။ ပြီးတော့ ဝီလ်ဆင်နဲ့ ရှန်းနီတို့ နှစ်ဦးမှာပါ။ ဒါပေမယ့် တိုက်စစ်ကစား သမားတစ်ယောက်ကိုတော့ ရာသီ မသိမ်းခင် ခေါ်ယူ နိုင်ရင် အကောင်းဆုံး ဖြစ်လာမှာပါ" ဟုဆိုခဲ့သည်။ မန်ယူ၏ ရာသီကြိုခြေစမ်းပွဲတွင်

ဘက်ခမ်းနှင့် မနှိုင်းယှဉ်ရန် ဂျာဂရစ် တောင်းဆို

လီဗာပူးမှအယ်လ်အေဂလက်စီသို့ပြောင်းရွှေ့သွားသည့် စတီဗင်ဂျာဂရစ်က ပရိသတ်များအနေဖြင့် ၎င်းအား အင်္ဂလန်ကစားဖော် ဒေးဗစ်ဘက်ခမ်းနှင့်နှိုင်းယှဉ်ခြင်းမပြုရန် တောင်းဆိုခဲ့သည်။ ဂျာဂရစ်က ဘက်ခမ်းမှာအင်မတန် ကြည့်ကောင်းသည့်ရုပ်ရည် မျိုးရှိသော်လည်း သာမန်ရုပ်ရည်မျိုးသာရှိသည့် ၎င်းနှင့်ထိုအချက်ဖြင့်ပင် လုံးဝကွဲပြားမှုမရှိမည့်သေချာကြောင်း သူ၏ ခြေစွမ်းနှင့်ပတ်သက်၍သာ ပရိသတ်များအနေဖြင့် စောင့်ကြည့်အကဲဖြတ်စေလိုကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ ဘက်ခမ်းသည် ၂၀၀၇ ခုနှစ်က ရိုးယဲလ်မက်ဒရစ်မှ အယ်လ်အေဂလက်စီသို့ပြောင်းရွှေ့ခဲ့ပြီး ကစားသမားဘဝ အဆုံးသတ်ရန် ပီအက်စ်ဂျီသို့ မထွက်ခွာမီ ငါးနှစ်တာကာလအတွင်း ဝလက်စီအတွက် မေဂျာလိဂ်ဖလားနှစ်လုံးရယူပေးခဲ့ သည်။ ဘက်ခမ်းသည် ဥရောပမှ အတ္တလန္တိတ်သမုဒ္ဒရာကို ဖြတ်ပြီး ဘောလုံး လောကအားစိတ်ဝင်စားမှုနည်းသော အမေရိကန် ပရိသတ်များအတွက် ဘောလုံးရသတစ်ခုကို ဖန်တီးပေးခဲ့သည်။ ထို့ကြောင့် နောက်ပိုင်းတွင် နာမည်ကျော်ကစားသမား များဖြစ်သည့် အွန်နီရီ ကိုနီ၊ လမ်းပတ်၊ ပီယာလိုနှင့် ဂျာဂရစ်တို့ပါ မေဂျာလိဂ်သို့ပြောင်းရွှေ့ကစားလာခဲ့ကြခြင်းဖြစ်သည်။

ပြည်တွင်းရေးရာ

တပ်မတော်အထူးကု ဆရာဝန်ကြီးများ အခမဲ့ဆေးဝါးကုသ

စက်ဖြင့်စပါးရိတ်ရာ၌ ပစ္စည်းလေလွင့်မှုမရှိစေရန် စက်မောင်းသူများ စိတ်ရှည်စွာ ဆောင်ရွက်ပေးရန် လယ်ပိုင်ရှင်များက မျှော်လင့်

ဆက်ပို့ ဇူလိုင် ၁၁
ဟင်္သာတခရိုင် အင်္ဂပူမြို့နယ် ကွင်းကောက်(မြောက်)ဒေသ မြတ်ဓမ္မ ရောင်ခြည် သာသနာ့ ဗိမ္ဗာန်တော် ကြီးတွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးသိန်းအောင်နှင့် အနောက်တောင်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူးဗိုလ်ချုပ်လူအေးတို့၏ လမ်းညွှန်မှုဖြင့် အနောက်တောင် တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် အမှတ်(၄) စစ်မြေပြင်တပ်ရင်း နယ်လှည့် ဆေးကုသရေးမှူး ရောဂါဗေဒပညာရှင် ဗိုလ်မှူးမျိုးမြင့်အောင် ဦးဆောင်သော တပ်မတော် အထူးကုဆရာဝန် များအဖွဲ့သည် ဇူလိုင် ၈ ရက် နံနက် တွင် ဆေးကုသခြင်းကို ဆောင်ရွက် ပေးခဲ့သည်။

ဆက်ပို့ ဇူလိုင် ၁၁
စပါးစိုက်ခင်းတစ်ခင်းအား ရိတ် သိမ်းပါက သုံးရက်အတွင်းမှသာ စပါးရရှိသည့် အခြေအနေမှ နာရီ ပိုင်းအတွင်း စပါးဖြစ်လာသည့် အား သာချက်များနှင့် လုပ်သားအသုံးချ မှုနည်းပါးခြင်း၊ ကုန်ကျစရိတ် သက် သာခြင်းစသည့် အားသာချက်များ ကြောင့် ထိုအခြေအနေများကို စွမ်း ဆောင်ပေးနိုင်သော လယ်ယာသုံး စက်ပစ္စည်းများကို တောင်သူအားလုံး နီးပါး အသုံးပြုနေကြပြီဖြစ်သည်။

များက လိုလားလျက်ရှိသည်။
“အခု စက်ကြီးနဲ့ရိတ်နေတာပါ။ တစ်ဧကကို ကျပ်ငါးသောင်းပါ။ တစ် ဧကလုံး ရိတ်တာကို တစ်နာရီလောက် ပဲကြာတယ်။ အလွန်ကို မြန်ပါတယ်။ ကျွန်တော်လယ်က ရေမြောင်းနီးတဲ့ လမ်းဘေးလယ်ဆိုတော့ ကျွန်တော် စက်က ပိုရုန်းရတယ်ဆိုပြီး တစ် သောင်းပိုပေးရပါတယ်။ လူနဲ့စာရင် တော့ ကုန်ကျစရိတ်က အတော်လေး ကို သက်သာပါတယ်။



အားသာချက်ပါ။ အဲဒါကြောင့် ရိတ် သိမ်းချိန်တွေမှာတော့လယ်ယာသုံး စက်ပစ္စည်းတွေကိုအသုံးပြုမှာပါ” ဟု ပုသိမ်ကြီးမြို့နယ် ရွှေစုကျေးရွာနေ ဦးအုန်းကျော် မြင့်က ပြောပြသည်။

“လယ်ပိုင်အခြေတွေမှာ အပင် တွေကျန်တာ။ နောက်ပြီး မောင်းသူက ကွေလိုက်တဲ့အချိန်မှာလဲ လေလွင့်မှု တွေရှိတယ်။ အဲဒါလေး ဝန်ထုပ်သင့် တယ်။ နောက်ပြီး ဆန်ခါချတဲ့အချိန် မှာလည်း ဝန်ထုပ်သင့်တယ်ပေါ့ဗျာ။ အဲဒါတွေကို စိတ်ရှည်လက်ရှည် လုပ် မပေးတာကြောင့်ပါ။

“သူတို့ စိတ်ရှည်တဲ့လယ်တွေကြ တော့ အလေအလွင့်နည်းတာ တွေ့ရ တယ်။ အရင်လူနဲ့အသုံးပြုပြီး ရိတ်တဲ့ အခါ နှစ်တောင်းလောက်လေရင် စက် နဲ့ရိတ်တာက ငါးတောင်းလောက် လေ တာကို သတိထားမိတယ် ဒါကြောင့် စက် မောင်းသူက လယ် ရှင် တွေ အတွက် စိတ်ရှည်လက်ရှည် လုပ်ပေး ရင် နှစ်ဦးနှစ်ဖက် ပိုပြီးအဆင်ပြေ မှာ ပါ” ဟု ၎င်းက ဆက်လက် ပြောပြ သည်။

ထို့အပြင်အနောက်တောင်တိုင်း စစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ်လူအေး ဦးဆောင်သော စစ်ဘက်ဆိုင်ရာ အရာရှိများက ဆေးကုသမှုခံယူနေ သောလူနာများအတွက် ကြက်ဥနှင့် ထမင်းထုပ်များ ဝေငှပေးခဲ့သည်။



မန်းကျော်/မြန်ဆန်

ဘားအံမြို့နယ်သစ်တောဦးစီးဌာနမှ ပျိုးပင်များအခမဲ့ဝေငှ

ဘားအံ ဇူလိုင် ၁၁
ဘားအံမြို့နယ်သစ်တောဦးစီးဌာနမှ သံလွင်အနောက်ဘက် ခြမ်းတာဝန်ခံအရာရှိ နှင့်အဖွဲ့ဝင်များက လှာတာကျေးရွာ အုပ်စုအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဝင်၊ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်တို့နှင့် ပူးပေါင်း၍ ဇူလိုင် ၈ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် နှစ်ရှည်ပျိုးပင် ၁၀၀၀ ကျော်အား ဒေသခံပြည်သူများအတွက် အခမဲ့ လိုက်လံဝေငှနေကြောင်းသိရသည်။

သစ်တောဦးစီးဌာနမှ သံလွင်အနောက်ဘက်ခြမ်း

တာဝန်ခံအရာရှိ ဦးဇော်မင်းဦးက “ကျွန်တော်တို့နှစ်ရှည်ပင် များဖြစ်တဲ့ ကျွန်း၊ ပျဉ်းကတိုး၊ မဟော်ဂနီ အစရှိသည့် နှစ်ရှည်ပျိုးပင်များကို အခမဲ့လိုက်လံဝေငှနေပါတယ်။ ဒီမြိုင်က လေးလမ်းဆုံကနေပြီး ဝါးပိုးတောကျေးရွာ အုပ်စုအထိ လမ်းခရီးမှာရှိတဲ့ကျေးရွာတွေကို ပျိုးပင်များ အခမဲ့ဝေငှပေးမှာပါ။ နောက်တစ်ပတ်မှာလည်း ယခုလို ပျိုးပင်များကို ဝေငှပေးမှာဖြစ်တယ်” ဟု ပြောကြားသည်။

မှော်ဘီမြို့ အသောကကျောင်းတိုက် (မြေဇင်းတောရေမွှေရိပ်သာ) ရက်(၆၀)တရားစခန်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မှော်ဘီမြို့၊ ရှမ်းစု(၁)ရပ်ကွက်၊ အသောက ကျောင်းတိုက်တွင် ကန့်သတ်သည့် မောင်းထောင်မြေဇင်းတောရေမွှေရိပ်သာ တွင် ကန့်သတ်အတိုင်းကမ္ဘာ့ဌာနစရိယဆရာတော် ဓမ္မာစရိယ အရှင်ကုဏ္ဍလ နှင့် အရှင်သုမေဓာတို့မှ (၁၃၇၇ခုနှစ်၊ ဒုတိယဝါဆိုလဆန်း၁ရက်) ၁၇-၇-၂၀၁၅(သောကြာနေ့)မှ (ဝါခေါင်လကွယ်နေ့) ၁၃-၉-၂၀၁၅ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့) အထိ ရက်(၆၀)တိတိ တရားပြသမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် တရားစခန်းဝင်လိုသူ ယောဂီများ ကြိုတင်စာရင်းပေးကြပါရန်နှင့် ယောဂီများ ၁၆-၇-၂၀၁၅ရက် ညနေ၅နာရီ ကျောင်းသို့အရောက်လာကြပါရန် အသိပေးနှိုးဆော်အပ်ပါ သည်။

The Republic of the Union of Myanmar Ministry of Energy Myanmar Petroleum Products Enterprise Invitation to interested parties regarding a Joint Venture for the Importation, Storage, Distribution of Petroleum Products

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ဆေးဘက်ဆိုင်ရာလူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် စီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန စီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန်အိတ်ဖွင့်တင်ဒါအော်ပွဲခြင်း

အမြန်ရောင်းမည် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန်သင့်တော်သော ကြည့်မြင်တိုင် တစ်ဖက်ကမ်း မြို့သစ်စီမံကိန်းအတွင်းရှိ မြေကွက်(ပိုင်ရှင် ကိုယ်တိုင်)ရောင်းမည်။ (အရှုပ်အရှင်းကင်း) ၃.၂၅ ဧက ရောင်းဈေး ၁၈၅၅၀၀၀ သိန်း ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း- ၀၉-၅၁၈ ၂၄၇၁၊ ၀၉-၇၈၅၁၈ ၂၄၇၁

လီယိုပက်အခြေပြားထုတ်ကုန် ကိုင်းရင်းသေကိုက်မှု နယ်မှ ဝေခန့် ဝှင်များ စာတိုက်မှ တဆင့်မှာ ယူနိုင်ပါသည်။

မူး ယစ် ဆန် ကျင် အောင် ပွဲ ဆင်

ကြေးမုံ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ
မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန
မွေးမြူရေးဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ်
ပထမနှစ်သင်တန်းဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

၁။ မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မွေးမြူရေးဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ်၏ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ပညာသင်နှစ်တွင် တိရစ္ဆာန်ဆေးပညာတွဲ (DVM)(၆)နှစ်သင်တန်းနှင့် မွေးမြူရေးပညာတွဲ (BASC)(၄)နှစ် သင်တန်းသို့ တက်ရောက်ပညာသင်ကြားခွင့်ရရှိရန် ၂၀၁၅ ခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ အောင်မြင်သူများလျှောက်ထားနိုင်သည်။
၂။ (က) တိရစ္ဆာန်ဆေးပညာတွဲ (DVM)(၆)နှစ်သင်တန်းတွင် အမျိုးသားဦးရေ(၅၀) ဦးနှင့် အမျိုးသမီးဦးရေ(၅၀) ဦး စုစုပေါင်း(၁၀၀) ဦးလက်ခံမည်။
(ခ) မွေးမြူရေးပညာတွဲ (BASC)(၄)နှစ်သင်တန်းတွင် အမျိုးသားဦးရေ(၇၅) ဦးနှင့် အမျိုးသမီးဦးရေ(၇၅) ဦး စုစုပေါင်း(၁၅၀) ဦး လက်ခံမည်။
၃။ ဝင်ခွင့်လျှောက်ထားသူသည်-
(က) တက္ကသိုလ်ဝင်ခွင့်လျှောက်ထားချိန်၌ တည်ဆဲနိုင်ငံသားဖြစ်မှုပဒေနှင့်ကိုက်ညီသော နိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။
(ခ) တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲတွင် မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ၊ ရူပဗေဒ၊ ဓာတုဗေဒ၊ ဇီဝဗေဒဘာသာတွဲဖြင့် အောင်မြင်သူဖြစ်ရမည်။
(ဂ) ဝါသနာပါရှိသူများအား ဦးစားပေးရွေးချယ်မည်ဖြစ်ပြီး တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းရမှတ် ကန့်သတ်ချက်မရှိ စိတ်ကြိုက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
(ဃ) ဝင်ခွင့်ရရှိပြီး နှုတ်ဖြေ ရမှတ်နှင့် စိတ်ပါဝင်စားမှုအပေါ် မူတည်၍ ရွေးချယ်သွားမည်။
(င) ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၁ ရက်တွင် အသက်(၁၈)နှစ်ထက်မကြီးစေရ။
(စ) ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်ပြီး ကိုယ်လက်အင်္ဂါပြည့်စုံသူဖြစ်ရမည်။
(ဆ) လူတွေ့နှုတ်မေးစစ်ဆေးခြင်းခံယူရမည်။
၄။ ပထမနှစ်ဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာသတ်မှတ်ပုံစံမှာ အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်းဖြစ်ပြီး မိမိအစီအစဉ်နှင့် A4 Size စာရွက်ဖြင့် ကွန်ပျူတာစာစီစဉ် လျှောက်ထားရန်ဖြစ်ပါသည်။
၅။ မွေးမြူရေးဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ် ဝင်ခွင့်အတွက် လျှောက်လွှာများကို သတ်မှတ်ပုံစံတွင်ဖြည့်စွက်လျက် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ အောင်မြင်ကြောင်းထောက်ခံချက်(မိတ္တူ) တက္ကသိုလ်ဝင်အမှတ်စာရင်းမိတ္တူ၊ နိုင်ငံရေးကင်းရှင်းကြောင်းနှင့် အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာခရီးထောက်ခံချက်(မူရင်း) ကျေးဇူးတင်အပ်နှံသူ(သို့မဟုတ်) ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး(သို့မဟုတ်) မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ထောက်ခံချက်(မူရင်း) ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်ဆရာဝန်၏ ထောက်ခံချက်မူရင်း၊ လျှောက်ထားသူနှင့်မိဘနှစ်ပါးတို့၏ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်(မိတ္တူ)တို့နှင့်အတူ ပတ်စ်ပို့အရွယ် ဓာတ်ပုံ(၃)ပုံ ပူးတွဲ၍ ဤတက္ကသိုလ် ကျောင်းသားဧည့်သည်ခန်းရာနှင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဩဂုတ်လ ၇ ရက် နောက်ဆုံးထား၍ တိုက်ရိုက်ပေးပို့လျှောက်ထားရမည်။
၆။ အရည်အချင်းစစ်ဆေးပြီးနောက် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ သင်ကြားရေးတပ်ဖွဲ့အပေါ် မွေးမြူရေးဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ်၊ ရေဆင်း၊ နေပြည်တော် စာစစ်ဌာနတွင်လည်းကောင်း၊ မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာန၊ အင်းစိန်၊ ရန်ကင်း စာစစ်ဌာနတွင်လည်းကောင်း အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း မြေဆိုကြရမည်-
(က) အင်္ဂလိပ်စာ ၃ နာရီ မေးခွန်း-နံနက် ၉:၀၀ နာရီမှ ၉:၃၀ နာရီအထိ ၁၂:၀၀ နာရီအထိ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ ၂၉ ရက်
(ခ) ဇီဝဗေဒနှင့် မွေးမြူရေးဗဟုသုတ ၃ နာရီ မေးခွန်း-နံနက် ၉:၀၀ နာရီမှ ၉:၃၀ နာရီအထိ ၁၂:၀၀ နာရီအထိ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ ၂၀ ရက်
၇။ တက္ကသိုလ်ဝင် ရေးဖြေစာမေးပွဲ မြေဆိုပြီးနောက် လူတွေ့နှုတ်မေး မြေဆိုခွင့်ရရှိသူများကို အချိန်မီ ထုတ်ပြန်ကြေညာမည်ဖြစ်ပြီး တစ်ဦးချင်းထံသို့ အကြောင်းကြားမည်မဟုတ်ပါ။
၈။ လူတွေ့နှုတ်မေးမြေဆိုရန် လာရောက်သည့်အခါ တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲအောင်မြင်ကြောင်း ထောက်ခံချက်(မူရင်း) အမှတ်စာရင်း(မူရင်း)နှင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်များ ယူဆောင်လာရမည်။
၉။ ဝင်ခွင့်အရည်အချင်းစစ်ဆေးပွဲအောင်စာရင်းကို ဤတက္ကသိုလ်၌ ထုတ်ပြန်ကြေညာမည်ဖြစ်ပြီး တစ်ဦးချင်းထံသို့ အကြောင်းကြားမည်မဟုတ်ပါ။
၁၀။ အကယ်၍ ဤတက္ကသိုလ်သို့ ဝင်ခွင့်မရရှိပါက တက္ကသိုလ်ဝင်ခွင့် ဆုံးရှုံးမှုမဖြစ်စေရန်အတွက် တက္ကသိုလ်ဝင်ခွင့် စိစစ်ရွေးချယ်ရေးအဖွဲ့က ကြေညာသတ်မှတ်ထားသော နည်းလမ်းအတိုင်း တက္ကသိုလ်ဝင်ခွင့် လျှောက်လွှာအစိတ်ဖြင့် အခြားတက္ကသိုလ်များသို့လည်း လျှောက်ထားရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်သည်။

၁၁။ လျှောက်လွှာတွင် မိမိမြေဆိုလိုသည့် စာစစ်ဌာနကို သေချာစွာ ရွေးချယ်ဖော်ပြရမည်။ သတ်မှတ်ရက်ထက်နောက်ကျသော လျှောက်လွှာများ မပြည့်စုံသော လျှောက်လွှာများအား ထည့်သွင်းစဉ်းစားမည်မဟုတ်ပါ။ မမှန်မကန်ဖော်ပြ၍ လျှောက်ထားကြောင်း စစ်ဆေးတွေ့ရှိပါက ရွေးချယ်ခြင်း ခံရစေကာမူ ပယ်ဖျက်ခြင်း၊ တက္ကသိုလ်မှ ထုတ်ပယ်ခြင်းခံရမည်။
၁၂။ မြေဆိုခွင့်ကတ်များကို ၂၆-၈-၂၀၁၅ ရက်မှ ၂၈-၈-၂၀၁၅ ရက်အတွင်း သက်ဆိုင်ရာ စာစစ်ဌာနများ၌ ထုတ်ပေးမည်။
၁၃။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက မွေးမြူရေးဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ်၊ ရေဆင်း၊ နေပြည်တော်၊ ဖုန်း -၀၆၅-၄၁၆၆၅၉ ကျောင်းသားဧည့်သည်ခန်းရာ၊ ဖုန်း -၀၆၅-၄၀၆၅၂၆ ဒုတိယပိမာကွအိုင်(သင်ကြား)သို့ ဖုန်းခေါ်ဆိုအတွင်း ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန
မွေးမြူရေးဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ်
ပထမနှစ်ဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာ
တိရစ္ဆာန်ဆေးပညာတွဲ၊ မွေးမြူရေးပညာတွဲ
၂၀၁၅ ခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်သူများအတွက်

ဓာတ်ပုံ
တစ်ပုံကပ်
နှစ်ပုံပူးတွဲ

Table with 3 columns: ကျောင်းသား/ကျောင်းသူ, အဖ(အရင်း), အမိ(အရင်း)

၁။ အမည်
၂။ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားအမှတ်
၃။ လူမျိုး
၄။ ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ
၅။ မွေးသက္ကရာဇ် (တက္ကသိုလ်ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲမြေဆိုခွင့်တောင်းခံစဉ်အတိုင်း)

Table with 2 columns: အဖ(အရင်း), အမိ(အရင်း)

၆။ မိဘအလုပ်အကိုင်/ရာထူး/ဌာန
၇။ မိဘနေရပ်လိပ်စာ
၈။ ဝင်ခွင့်လျှောက်ထားသူ၏ ဆက်သွယ်ရန်လိုအပ်စာနှင့်ဖုန်းနံပါတ်
၉။ ရေးဖြေ မြေဆိုလိုသည့်စာစစ်ဌာန (ရေဆင်း သို့မဟုတ် အင်းစိန်စာစစ်ဌာနတစ်ဌာနသာရေးသားရန်)
၁၀။ တက်ရောက်လိုသည့်ဝင်တန်း
တိရစ္ဆာန်ဆေးပညာတွဲ(၆)နှစ်သင်တန်းနှင့် မွေးမြူရေးပညာတွဲ (၄)နှစ်သင်တန်းမသည်တို့တွင် တက်ရောက်လိုသည့် သင်တန်းကို ဦးစားပေး အလိုက် တိကျမှန်ကန်စွာ မြည့်စွက်ရေးသားရန်
(က) ပထမဦးစားပေး
(ခ) ဒုတိယဦးစားပေး
၁၁။ ဝန်ခံချက်
အထက်ဖော်ပြပါအချက်အလက်များမှန်ကန်ပါသည်။
ရက်စွဲ
အထက်ဖော်ပြပါ အချက်အလက်များမှန်ကန်ပါသည်။
ရက်စွဲ
မိဘ/အုပ်ထိန်းသူလက်မှတ်
ကျောင်းအုပ်ကြီးလက်မှတ်

Gold Roast COFFEE MIX advertisement featuring two women in traditional Burmese attire holding coffee packets. Text in Burmese describes the product and provides contact information for Gold Roast Myanmar on Facebook.



Omronဆီးချို၊ သွေးချိုတိုင်းကိရိယာ(သို့) Test Strip အသုံးပြုခြင်းဖြင့်



လက်ဆောင်လဲလှယ်ရယူနိုင်သော အစီအစဉ်

ဝယ်ယူပါ



HGM-111 မော်နီတော့စနစ် (ကိရိယာ) ၁ခု



HGM-STP1A အစိတ်အပိုင်း Test Strip ၂၀ခု

ရရှိပါ



ရရှိပါ, အကျယ်သို့ HN-283

မိတ္တူသော်လည်းကောင်း၊ ထုတ်ဝေရာတွင်မူ ပြောင်းလဲမှုများ ဖြစ်ပေါ်နိုင်ပါသည်။

City Mart & City Care ဆေးရုံကြီးများတွင်သာ အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ (သို့မဟုတ် ၄ နေရာ၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ်အထိသာ)

www.omronhealthcare-ap.com

မြန်မာ့စီးပွားထူးချွန်သူများ

ပိမောက္ခဒေါက်တာအောင်ထွန်းသက်တွေ့ဆုံပေးပြန်သည်

ထွက်ပြီ စီးပွားရေးလောကထဲက ထူးချွန်အောင်မြင်သူတွေရဲ့ အောင်မြင်မှုသော့ချက်တွေကို ပိမောက္ခဒေါက်တာအောင်ထွန်းသက် တွေ့ဆုံပေးမြန်းပေးတတ်ထားသည့်စာအုပ်

ရန်ကင်းမြို့တွင်း - စုန်းနဲပိတ် - ၀၉ ၄၂၀၀၄၅၀၄ ကိုမှားယူပါက အိမ်တိုင်ရာရောက်ပို့ပေးပါမည်။

မြန်မာ့စီးပွား - Hub Myanmar
ရန်ကင်းနှင့် မန္တလေးရှိ City Mart၊ Ocean၊ YKKO နှင့်စာအုပ်ဆိုင်တိုင်းတွင်ရရှိနိုင်ပါသည်။
ရန်ကင်းမြို့ - ၀၉ ၄၂၀၀၄၅၀၄ (Hot Line)၊ ၀၁ ၄၀၁၁၇၆၊ ၀၁ ၈၆၀၃၀၈ ~ ၇။
မန္တလေးမြို့ - ၀၉ ၇၃၀၄၅၀၄။

အာရှ ဒရဂျင်း
Asia Dragon ကျိုက်ထီးရီး
ချောင်းသာ / ငွေဆောင်
Ph : 703790, 09-861-9008
707062, 09-861-7770

ဖျိုးမြတ်သူ ပွင့်လေးဘုရားစု
AC Export စစ်ကင်းအင်းဝ
17 July ကျောက်စိမ်းဘုရား ဒီဇင်ဘာခရစ်နှစ်
သောကြာလွှာတစ်စောင်ဖြင့် စား(ငွေ) 35000
25.7 ဝက်စ်ဘက်နှင့် နှစ်ပတ်လည် 20000
09 254058712, 31568500 ယက်စ်ဘက်ဖြင့်

စီးပွားပန်းခင်း 09-73009869
09-73013432
09-73028433

ထောင်စုစုနားသုံးနှစ်ထိ
အဝေးသင် စီးပွားရေး
စီးပွားဘွဲ့ပေးရန်

July - စာနားပွဲများအားလုံး တောင်းခံပေးရန်
ကျွန်းကြီး (၁၀%) Discount နည်းပါး
ကျွန်းကြီး (၁၀%) Discount နည်းပါး

ကွန်ပျူတာ စနစ်ဖြင့်ထိန်းသော MECHANICAL CAR PARKING

Side View: 14'4" height, 18" width, 7'2" depth
Front View: 7'2" height, 7'2" depth

Plan View: 21'6" width, 18" depth
Front View: 21'6" width, 18" depth

TRW No. (31), Room (5), 7 Miles, Pyay Road, Yangon
T: 09.298.81.36.36
F: 09.298.81.37.37
M: 09.298.81.48.48

အမှတ်(၃၁)၊ အခန်း (၅)၊ ၇မိုင်၊ ပြည်လမ်း၊ ရန်ကင်း

GO အားတိုးဆေးရည်

ကိုယ်တွင်း ဩဇာစက်များအားနည်း ကုန်ခမ်းနေပါသလား။
"GO အားတိုးဆေးရည်ကသင့် ကျန်းမာရေးကို တာဝန်ယူပါရစေ"

- နာတာရှည်ရောဂါသည်များအတွက် နာ လန်ပြန်ထစေနိုင်ပါသည်။
- အထူးသဖြင့်ခဲအားကျရောဂါဝေဒနာစိုးရိမ်ရသည့်အဆင့် ခံစားရသူများ သောက်သုံးလျှင်ပင်လူသားမန်များကို သို့ လုပ်ငန်းခွင်ပြန်ဝင်နိုင်ပါသည်။
- အထူးအသက်ရှူခြင်းဆေးအဖြစ် သုံးစွဲနိုင်ပါသည်။
- Anti oxidant Action ရှိကြောင်း လက်တွေ့သုတေသနပြုပြီး။
- Acute Toxicity Test ကိုလည်းစစ်ဆေးပြီး သိပ္ပံနည်းကျ သုတေသနပြုလုပ်ထား၍ Side effect ဘေးထွက်ဆိုးကျိုး ကင်းကြောင်း သိရှိရပြီး ဖြစ်ပါသည်။
- From Experience ~ To Evidence

တိုင်းရင်းဆေးဝါး ပုတ်ပုံတင်အမှတ် - TMR 010126 (0216)
ကြော်ငြာခွင့်ပြုရက်အမှတ် - စာအဝက (စာနယ်ဇင်း) ၀၃၂/၀၅၀၅

ပင်ရင်း ❖ GO ဆေးတိုက် ➤
အောင်လေးယျမြို့တော်၊ ကျန်စစ်သာလမ်း၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကင်း။
၀၉-၂၅၀၂၉၅၃၀၃၊ ၀၉-၇၉၇၅၅၅၅၂၊ ၀၉-၇၉၇၅၅၅၅၂၊
၀၉-၇၉၇၅၅၅၅၂၊ ၀၉-၇၉၇၅၅၅၅၂၊ ၀၉-၄၉၇၄၂၇၄၉၊
၀၉-၇၅၇၅၅၅၄၁



တစ်မိနစ် ၂၃

ကျုပ် ဆိုတော့ အရင်ထက်
ဖုန်းပိုပြောနိုင်ပြီပေါ့။



တွေ့သဟာသုံးစွဲသူများ နှင့် CDMA သုံးစွဲသူများ အတွက် ဖုန်းပြောဆိုခ နှုန်းအသစ် ဖြစ်ပါသည်။

တွေ့သဟာကို ရယူရန် "SWE" ဟု ရိုက်၍ **1 3 3 2** သို့ အမေ့ **SMS** ပေးပို့ပြီး ဝန်ဆောင်မှု ရယူနိုင်ပါသည်။



(၂၄) နာရီ အမေ့ ဆက်သွယ်ပေးခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

**စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန
မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း
(အိတ်ဖွင့်တင်ခါခေါ်ယူခြင်း)
(၁၁/၂၀၁၅)**

၁။ မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်းအတွက် အောက်ဖော်ပြပါ ရေနံတူးဖော်/ထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများအား နိုင်ငံခြားငွေ (အမေရိကန်ဒေါ်လာ)ဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

စဉ်	တင်ခါအမှတ်	ပစ္စည်းအမျိုးအမည်	မှတ်ချက်
(၁)	IFB-031(15-16)	Electrical Spares for ZJ 50D Drilling Rigs (36)Items	USS
(၂)	IFB-032(15-16)	Spares for CNG Retest Factory (36)Items	USS
(၃)	IFB-033(15-16)	Spares for Oxygen Generator, Oxygen Purifier and Oxygen Compressor(10) Items	USS
(၄)	IFB-034(15-16)	13 5/8"x 5K Double Ram BOP (1) Unit	USS
(၅)	IFB-035(15-16)	Spares for Mack Oil Field Truck(21)Items	USS
(၆)	IFB-036(15-16)	Spares for Hydraulic Power Station	USS

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ခါများကို ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ နှစ်ချိန်အတွင်း စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း နှစ်အမှတ်(၄၄) နေပြည်တော်တွင် လာရောက်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

၃။ အဆိုပါ အိတ်ဖွင့်တင်ခါများကို ၅-၈-၂၀၁၅ ရက် ၁၆:၀၀ နာရီတွင် နောက်ဆုံးထား၍ ပစ္စည်းစီမံဌာန၊ မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း နှစ်အမှတ်(၄၄) နေပြည်တော်သို့ (လူကိုယ်တိုင်) လာရောက်ပေးသွင်းရန်ဖြစ်ပါသည်။

မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း
ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၁၀၉၇၊ ၄၁၁၂၀၆

**AD 01-394711
09-253991233**

မြို့တွင်းမြို့ပြင် ကားငှားဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း
ကားအဆုံးပြုလိုသောပုံစံအတိုင်းကျွမ်းကျင်သော
လျှပ်ဆောင်များဖြင့်ဝန်ဆောင်မှုပေးနေပါသည်။
ယာဉ်ပိုင်ရှင်များလည်းဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

သွေးသည် အသက်

**YANGON SCHOOL OF BUSINESS
(EPS - TOPIK)**

“ကိုရီးယားဘာသာ” အထူးသီးသန့်သင်တန်းကျောင်း
ကိုရီးယားနိုင်ငံတွင် အလုပ်သွားရောက်လုပ်ကိုင်လိုသူများအတွက်
(Sat - Sun) တန်းခွဲသစ်များဖွင့်လှစ်နေပါသည်။
လစဉ်တန်းခွဲသစ်များ ရှိပါသည်။

အမှတ် (၂၉)၊ ၇-၅၅၊ လှည်းတန်းဖုတ်တိုင်း၊ အင်းစိန်လမ်း၊ ဟောရတီမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊
Ph : 09-254061559, 09-795989963, 09-73003160

စုပြု၍ အထူးလျှော့ဈေးစာအုပ်ရောင်းဖွဲ့

တစ်ဦးချင်း ၂၀%၊ ကိုယ်စားလှယ် ၃၀%၊ အခြားတိုက်ထုတ် ၁၀% ငွေ့

ဦးဆုံးလိုင်စီ ဝေဟင်္ဂင် အထူးတောင်းအားပေးသည့် နည်းစနစ်ဖြင့် အခြားထုတ်ကုန်များ၊ တစ်တယ်စီ မှန်နှင့် အာဟာရထွန်းသစ်စီ
ကျောက်ကိုင်လုပ်ငန်းသစ်များ၊ ဝေဟင်္ဂင်ပင် (ဝေ့ဖြူ) ဖိစက်လုပ်ငန်း ဖြည့်စွက်သော ငွေ့ကျောင်းသားစာပေစာအုပ်စီ အမှတ်စာရ
များ၊ ဝေဟင်္ဂင်ထွန်းစီ ပစ္စည်း (ကိုးပွားသော) ဖြင့်လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ဦးဆုံးလိုင်စီ စီးပွားရေးကို အစာတတ်စာမြင် ကြိုတင်
ကာကွယ်တားဆီးခြင်း၊ ဝေဟင်္ဂင်ပင် (ဝေ့ဖြူ) ဖိစက်လုပ်ငန်း အထိကတိ အပြစ်လွန်ခြင်း (အထူးအကြံပေး) စသည့်...
ပထမအကြိမ်ထုတ် စာ(၁) အုပ်နှင့်အတူ လက်ယူသစ်လွင်စီ သိတင်သောငွေဖြင့် သုတေသနစာပေစာအုပ်စီ (ဝေ့) တို့ဖြင့်
၁၀၊ ၇၊ ၁၅ မှ ၁၆၊ ၇၊ ၁၅ ထိ၊ နံနက် ၉ နာရီ မှ ညနေ ၆ နာရီ အထိ
ရရှိသည့်စာအုပ်ဆိုင် - ပန်းဆိုးတန်း (၀၁-၂၄၃ ၃၅၁၊ ၃၇၅ ၉၅၂)၊ လှည်းတန်း (၀၉၅၁ ၄၆၁ ၄၂)

**ပြည်တွင်း ပြည်ပ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းပေါင်း
(၁၀၀၀) ကျော် အသုံးပြုနေသော...**

GlobalTA
Time Attendance System

Time Attendance Software + Biometric Fingerprint/RFID Machine

- ✓ များပြားရွှင်ဖွားသော Shift များကို စနစ်တကျ လွယ်ကူစွာစီမံခန့်ခွဲနိုင်ပါသည်။
- ✓ Shift တစ်ခုချင်းစီအတွက် Working Time, OT, Late, Absent, Leave တို့နှင့် ပတ်သက်သော Policy များကို စိတ်ကြိုက်သတ်မှတ်နိုင်ပါသည်။
- ✓ ဝန်ထမ်းတစ်ဦးစီ၏ Attendance Data များကို Daily, Weekly, Monthly အလိုက် အချိန်တိုအတွင်း တိကျမှန်ကန်စွာ ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။
- ✓ ဝန်ထမ်းများ၏ Attendance နှင့်ပတ်သက်သော Management Report များကိုလည်း စုံလင်စွာထုတ်ယူကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

တိကျသော အလုပ်ဝင်ချိန်/ထွက်ချိန်များကိုရယူပေးနိုင်သော **Biometric Fingerprint/RFID Machine (2 Years Warranty)** ပါရှိပါသည်။

GLOBAL WAVE TECHNOLOGY

YANGON | Room (303), AKK Shopping Mall (3rd Floor), Thingangyun Market, Laydaukkan Rd, Thingangyun Township, Yangon. Ph: 01 560067, 560068, 707021
MANDALAY | C - 7 , Lane 1, Yadanar Thiri Housing, 76th St, between 33rd St and 34th St, Chan Aye Thar San Township, Mandalay. Ph: 09 797228025, 09 797321172

PUN HLAING + SILOAM HOSPITALS

ပန်းလှိုင်စိလုံဆေးရုံ နှလုံးဌာန အထူးအစီအစဉ်

နှလုံးသွေးကြောကွဲ၊ ရောဂါရှာဖွေကုသခြင်းပေါင်းများစွာတို့ကို အောင်မြင်စွာပြုလုပ်ပေးနိုင်ခဲ့သော
နိုင်ငံတကာအတွေ့ အကြုံရှိ မြန်မာနိုင်ငံမှနှလုံးအထူးကုဆရာဝန်ကြီးများနှင့် စင်ကာပူနိုင်ငံမှ
ဆရာဝန်ကြီးတို့ပူးပေါင်း၍

- ◆ နှလုံးသွေးကြောပုံစိုက်ဖော်ခြင်း
- ◆ နှလုံးသွေးကြောထောက်ကူစီမံကိန်း (Stent) ထည့်သွင်းကုသခြင်း

စသည့်တို့ကိုလက်ကိုင်ကုသပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

ဇူလိုင်လ | ၁၇ | ရက်နေ့မှ | ၁၉ | ရက်နေ့အထိ

LIKE US ON facebook
Pun Hlaing Siloam Hospitals

ဆက်သွယ်ရန် - ရန်ကင်း (၀၁) ၆၈၄၃၂၁၊ ၆၈၄၃၂၅၊ ၆၈၄၃၃၆၊ (၀၉) ၄၂၀၄၂၆၇၉၊ (၀၉) ၂၅၄၉၅၀၈၀၇ / မန္တလေး (၀၉) ၄၇၂၀၇၇၈၀
Email : marketing.phsh@sqa-mm.com



ရွှေပြည်ဟိန်း ကုသိုလ်ခြင်း ဆေးရုံ ဝယ်ယူရေး ၁၈-၁၉၊ (၄၉) ကြိမ်မြောက် မျက်စိခွဲစိတ်အလင်းဒါနုပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်
 ၉၆၆၆ (၂၀)ရက် (၄၀)ကြိမ်အထိ မျက်စိဝေဒနာရှင် ဦးရေ(၆၀၆၀)ဖြည့် အလင်းဒါနုပြုလုပ်ပြီးဖြစ်ပါသည်။ ၉၆၆၆၆ (၁၀၊ ၁၉)ရက်တွင် ၄၉-ကြိမ်မြောက် မျက်စိခွဲစိတ် အလင်းဒါနုပြုလုပ်မည်ဖြစ်ရာ မျက်စိဝေဒနာရှင်(၁)ဦးအတွက် ခွဲစိတ်ခြင်း အလှူတော်ငွေ ၄၀၀၀၀/-ကို အလင်းဒါနု အလှူရှင်အဖြစ်ပေးကာ ကိုယ်တိုင်လာရောက်၍ဖြစ်စေ၊ ဘက်စာရင်းသို့ ထည့်သွင်း၍ဖြစ်စေ၊ လှူဒါန်းနိုင်ပါကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။
 လှူဒါန်းရန်ဌာန - **ဆီတရ ရွှေပြည်ဟိန်း ဆေးရုံ၊ ရွှေပြည်ဟိန်းအကျွမ်းအရေး ဖွဲ့စည်းအဖွဲ့၊ ရန်ကင်း၊ (ILBC)၊ တာမွေလေး၊ သံလမ်းဘုန်း၊ ပုန်း- ၀၁-၅၄၁၄၉၃၊ ၀၉-၇၃၀၅၆၅၆၉**
 ရွှေပုံတိုင်ကမ္ဘောဇဘဏ် အခွင့်အလမ်းစီမံကိန်း (Account No.00750100701690301) ဘက်စာရင်းသို့ နီးရာဘက်၌ ထည့်သွင်း၍လည်းကောင်း၊ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

Dragon & Dragon Group Co., Ltd

D&D မှ တာဝန်ယူ ဆောက်လုပ် ပြီးအလှဆင်ပေးခဲ့သော

ဦးကျော်လွင် (Managing Director THIN ZAR KYAW Co., Ltd)
 +
ဒေါ်အေးအေးမြင့် (Chairman LOCAL LOGISTIC LEADER Co., Ltd)
 တို့၏

အမှတ် (23) ၊ အောင်မင်းခေါင်လမ်း၊ ရွှေတောင်ကြား အိမ်သစ်တက် ပွဲ မင်္ဂလာအတွက် အထူး ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း နှင့် စိတ်၏ချမ်းသာခြင်း၊ ကိုယ်၏ကျန်းမာခြင်းနှင့်ပြည့်စုံပြီး ဆတက်ထမ်းပိုး တိုးတက် အောင်မြင်ပါစေကြောင်းဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။ ။

(Chairman)
 နှင့်
 D & D Co., မှ ဝန်ထမ်းများ

Add : Central Tower, Rm .203/207 , Corner of 39th Street & Anawrahta Rd, Kyauktada Tsp, Yangon, Myanmar.
Tel : +95-1-381984 / 381985 / 395782



THE NEW HONDA DREAM 125



အိပ်မက်သစ်တစ်ခုပြန်လည် ဆန်းသစ် မွေးဖွားလာခြင်း
ခေတ်သစ် တစ်ခု ပြန်လည် ဆန်းသစ်ပြောင်းလဲခြင်း

ခေတ်အဆက်ဆက်ချိ ကျော်ကြားမှု Honda Dream 125 ဆိုင်ကယ်အသစ် တစ်ခုပြန်လည်ဆန်းသစ် မွေးဖွားလာပါပြီ။ အဆင့်မြင့်နည်းပညာသုံးအင်ဂျင်၊ နိုင်မာခွံခံရည်ရှိသော အဆင့်မြင့် ဆိုင်ကယ်အင်ဂျင်၊ စတိုင်ကျလှသော စတင်ကာ၏ ခွံဆောင်မှု၊ အမြင်ထူးခြားဆန်းသစ်သော ပြန်နန်းပြိုင်ပွဲကို တိုက်ရိုက်ဖုန်းဆွဲ ချိမ်းစက်ထားပြီး ဂုဏ်အဆင့်အတန်းမြင့်မားတဲ့ Honda Dream 125 ကို ပြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးမှာ စယ်လှူချိန်ပြိုင်ပါပြီ။ ထိုသို့နိုင်ငံ၏ Honda စက်မှုမှ အရည်အသွေးကို လိမ်းသိမ်းပြီးစစ်ကြိုမတ် ထုတ်လုပ်ထားတာဖြစ်လို့ Honda NCX ကုမ္ပဏီက ခုနှစ်အထိ အာမခံပေးထားပါမယ်။

နိုင်ငံတစ်ဝန်းမှ Honda NCX အရောင်းချိမ်းခေတ်မှာ ခေတ်သစ်အတွက် စာင်ခေတ်ဆန်းနဲ့တဲ့ ထူးခြားမှုသစ်များကို အခုပဲစတင်ကြည့်လိုက်ပါ။



NCX MYANMAR CO., LTD.
 အမှတ် (၄၃၊ ၄၄၊ ၄၅) ၊ အစန်းအောက် (A-002) ၊ အင်းလမ်းနယ် ဖွဲ့စည်းရေးကြေး၊ ကြည့်မြင်တိုင်ကန်မှာလမ်း၊ သီပေါလမ်းအောက်အရပ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ၀၉ ၂၅၀ ၀၀၀ ၅၅၅

NCX MYANMAR ဆိုင်ခွဲ • ရန်ကင်း ခန်း - (၀၁) ၅၀၄၄၇၈ / ၀၉ ၂၅၀၀၀၀ ၅၅၅
 • မန္တလေး ခန်း - (၀၅) ၄၅၂၆၆၆၆၆ / ၀၉ ၂၅၀၀၀၀၅၅၅ • မကွေးမြို့ခန်း - (၀၅) ၄၅၂၆၆၆၆၆
 • ပဲခူး ခန်း - (၀၅၂) ၂၃၂၆၅ ၀၉ ၄၀၂၅၀၇၀၃၃ • မော်လမြိုင် ခန်း - (၀၅၅) ၂၃၂၅၅၀၉ ၂၅၀၀၀၀၅၅၅
 • ဩစတရိယာ ခန်း - (၀၅၅) ၂၃၁၀၇

ပင်လယ်ပိုင်းဒေသများကို ဆက်စပ်ပေးမည့် မော်တော်တိုင်း

မော်တော်တိုင်းနှင့် မော်တော်တိုင်း တံတားတို့က ညနေ နေဝင်ဆည်းသာ အချိန်တွင် ပန်ရလျက်ရှိသည်။ ဟိုအဝေးမိုးကုပ်စက်ဝိုင်းထက်မှ သက်တံရောင်စဉ်တို့ကလည်း ဝေဖြာ လျက်။ အဆိုပါတံတားအနီးရှိ ကျေးရွာအုပ်စုတို့မှ ဒေသခံပြည်သူတို့ ကလည်း တံတားပေါ်တွင် ခြေကျင် တစ်မျိုး၊ ဆိုင်ကယ်၊ စက်ဘီးနှင့် တစ်ဖုံ၊ မော်တော်ယာဉ်တို့နှင့်တစ်မျိုး လူးလာ ခေါက်တွဲသွားလာလျက်ရှိကြသည်။

မော်တော်တိုင်းတံတားကို ဇူလိုင်လ ၁၂ ရက်နေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် တရားဝင် ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်သော်လည်း ဒေသခံ ပြည်သူများ အသုံးပြုခွင့်ရ၍ ထိုသို့ သွားလာနိုင်ခြင်း ဖြစ်သည်။ သို့ဖြင့် အဆိုပါတံတား ဖွင့်လှစ်နိုင်မှုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဒေသခံပြည်သူများ၏ သဘောထား အမြင်များကို သတင်းအဖွဲ့က ကောက်နုတ်တင်ပြလိုက်ရပါသည်။

စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ သို့ □



တွေ့ဆုံမေးမြန်း - ဝင်းဝင်းမော်၊ နေလင်း
စာတိုပုံ - ဇော်မင်းလတ်၊ ရဲထွဋ်

လနေ မာတိကာ

အချိုးကျ တိုးတက်မှု နိုင်ငံပွံ့ပြိုးမည်
စာမျက်နှာ - ၂

တရုတ်နိုင်ငံအရွှေ့ ပိုင်းတွင် တိုင်ပုန်းမှုနှင့်တိုင်း “ချန်ဟုပ်” တိုက်ခတ်
စာမျက်နှာ - ၄

လူပြောများသော အမှားများ
စာမျက်နှာ - ၆

ဝင်ဘယ်လ်ဒန်အိုးပင်း ပိုက်လုပွဲ ဖက်ဒရာနှင့် ဂျူဂိုပစ်ချ် တွေ့ဆုံ
စာမျက်နှာ - ၁၃

နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် ဒုတိယသမ္မတများ ရွေးချယ်တင်မြှောက်ခြင်းဆိုင်ရာဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်း စာမျက်နှာ - ၅

ရှုံးထွက်ပြိုင်ပွဲတွင် ဟံသာဝတီနှင့် ရတနာပုံအသင်း ကွာတားတက်

သတင်းနှင့်စာတိုက်- ရှိမ်းထက်စော်

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၁၁
၂၀၁၅ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းဒိုင်း ရှုံးထွက်ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဒုတိယအဆင့် ပထမနေ့ပွဲစဉ်များကို ယနေ့ညနေပိုင်းက ယှဉ်ပြိုင်ကစားသည်။

(သုဝဏ္ဏကွင်း)
ဟံသာဝတီ - သုံးဂိုး
ကမ္ဘောဇ - တစ်ဂိုး

ရှုံးထွက်ပြိုင်ပွဲတွင် အောင်မြင်မှုမရပေမည် ကမ္ဘောဇအသင်းမှာ ယခုပွဲ တွင်လည်း ၂၀၀၁ ခုနှစ်ပီပီဟောင်း ဟံသာဝတီအသင်းကို ရှုံးနိမ့်ကာ ပြိုင်ပွဲမှ စောစီးစွာ ထွက်ခဲ့ရပြန်ပါသည်။ ကမ္ဘောဇအသင်း၏ ခြေစွမ်းမှာ သာမန်သာ ရှိခဲ့ပြီး အမှားခံ အစုံအလင်နီးပါး ပါဝင်ခဲ့သော်လည်း ရှုံးပွဲကြုံတွေ့ခဲ့ရခြင်းဖြစ် သည်။ ဟံသာဝတီအသင်းမှာ ကမ္ဘောဇအသင်း၏ အမှားများမှတစ်ဆင့် အနိုင်ရရှိအောင် စွမ်းဆောင်နိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ကမ္ဘောဇအသင်းမှာ ကျော်လွန်အားဖြင့် လွှဲ၍ နိုင်ငံခြားသားကစားသမား လေးဦးပါဝင်လာခဲ့ပြီး ဟံသာဝတီအသင်းမှာမူ နိုင်ငံခြားသား သုံးဦးကို အမှားခံပွဲထွက်ခဲ့သည်။ ပထမပိုင်းတွင် ကမ္ဘောဇအသင်း ခြေသာခံ သော်လည်း ဂိုးရအောင် မစွမ်းဆောင်နိုင်ခဲ့ပေ။ တိုက်စစ်များဖြစ်သည့် ဖိုလန်နှင့် ကျော်ဂျီတို့ အပိုင်အခွင့်အရေးများကို အသုံးမချနိုင်ခဲ့၍ ပထမပိုင်းတွင် ဂိုးမရှိသရေဖြစ်နေသည်။

စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ သို့ ○



ဟံသာဝတီတိုက်စစ်မှူး ဘမ်ဘာ၏ ထိုးဖောက်မှုကို ကမ္ဘောဇ နောက်ခံလူ ဟန်တားနေစဉ်။

မြဝတီ-သင်္ကန်းညီနောင်-ကော့ကရိတ် လမ်းဟောင်းနှင့်လမ်းသစ် ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၁

မြဝတီ-သင်္ကန်းညီနောင်-ကော့ကရိတ်လမ်းဟောင်းသည် လမ်းဧရိယာ ကျဉ်းမြောင်းခြင်း၊ တောက်တက် တောင်ဆင်းကြမ်းတမ်းခြင်းတို့ကြောင့် ခရီး သွားလာရန် ကန့်သတ်ချက်များရှိသည့်အတွက် ခရီးသွားပြည်သူများ လွယ်ကူ ချောမွေ့စွာ ခရီးသွားနိုင်ရေး၊ နယ်စပ်ဒေသကုန်စည်စီးဆင်းမှု မြန်ဆန်ချောမွေ့ စေရေး၊ နယ်စပ်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ အာဆီယံဒေသအတွင်းရှိ နိုင်ငံများနှင့် ကူးလူးသွားလာနိုင်ရေးတို့အတွက် မြဝတီ-သင်္ကန်းညီနောင်-ကော့ကရိတ် အာရှလမ်းသစ်အား နိုင်ငံတော်အစိုးရ ပြည်နယ်အစိုးရနှင့် အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံတို့ ပူးပေါင်း၍ ဖောက်လုပ်ခဲ့သည်။

အဆိုပါ အာရှလမ်းသစ်ဖောက်လုပ်ပြီးစီးခဲ့ပြီး ခရီးသွားပြည်သူများ စတင်အသုံးပြုချိန်တွင် ကလိုထူးဘော ကရင်အစည်းအရုံး(KKO) အဖွဲ့မှ ကျော်သက်နှင့် စောဆန်းအောင်ဦးစီးလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့ငယ်များက အကောက် စခန်းများဖွင့်လှစ်၍ ခရီးသွားပြည်သူလူထုထံမှ ငွေကြေးကောက်ခံမှုများ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ ထို့အတွက် ပြည်နယ်အစိုးရနှင့် သက်ဆိုင်ရာအဖွဲ့များက အကြိမ်ကြိမ်သတိပေးကြော်ငြာခဲ့သော်လည်း လိုက်နာဆောင်ရွက်ခြင်း မရှိဘဲ အကောက်စခန်းများအား ဆက်လက်ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည်။

ထို့အပြင် ကရင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင်များသည် မြဝတီမြို့ရှိ ရွှေတီဝံ့ပုံတူစွယ်တော်ပွားစေတီဌာပနာသွင်းအခမ်းအနား တက်ရောက်ရန်အတွက် မေ ၂၆ ရက်တွင် အာရှလမ်းသစ်မှသွားရောက်ကြရာ ကျော်သက်နှင့်စောဆန်းအောင်အဖွဲ့က စာမျက်နှာ ၅ ကော်လံ ၄ သို့

တပ်မတော်ရန် အိမ်ကျောက်ဆိုင်ရေးအဖွဲ့ကြောင့် ကျွမ်းကျင်မှု ဆောင်ရွက်ခြင်း

မြန်မာတိုင်းရင်းသားဗဟိုတပ်စစ်မှန်သော ပရေသေးပစ္စည်းများဖြင့် ဖော်စပ်ထားသောကြောင့် အံ့ဩလောက်အောင် အထူးပင် ဆေးစွမ်းထက်မြက်လှပါသည်။

နူးနူး၊ သီးနှံ၊ ဂရိတ်ပေါင်းရောင်၊ ဆုံချင်ကိုက်အခြောက်အစရာများနှင့် ရောင်းဆုံး ရင်ကျမ်း၊ မိုက်နာချွေငါးပိမ်း မူးမောရင်တုန်၊ ရက်ကြောတက်လျှင် ၄။ **တမုန်းရှင် လေငန်းကာကွယ်လိမ်းဆေးရည်**

မေးမြန်းလိုသည့်အခါ၊ သတင်းအချက်အလက်၊ ဝယ်ယူပုံစံများ၊ ဝယ်ယူခြင်း၊ လိုအပ်ချက်များကို ဝက်ဘ်ဆိုက်၊ ဖုန်း၊ ဝက်သစ်များဖြင့် ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

ကွမ်းရွက်ပုံတိုင်းရင်းသားအား စည်သည့် ပြို့စာများကို ဖော်စပ်ကာ ဖြစ်ပေါ်ကာ ဖြစ်ပေါ်လာခြင်း ရှိပါက ကျွမ်းကျင်မှု ဆောင်ရွက်ခြင်း ဖြစ်ပေါ်လာခြင်း ဖြစ်ပါက ကျွမ်းကျင်မှု ဆောင်ရွက်ခြင်း ဖြစ်ပါမည်။

အထူးသတိပေး ဖန်ကြားအပ်ပါသည်။

ပြန်လည်ပေးဆပ်ခြင်း၊ သန့်စင်ခြင်း၊ အသုံးပြုမှုနှင့် အသုံးပြုမှုအခြေအနေအထားကို စစ်ဆေးခြင်း၊ အသုံးပြုမှုအခြေအနေအထားကို စစ်ဆေးခြင်း၊ အသုံးပြုမှုအခြေအနေအထားကို စစ်ဆေးခြင်း ဖြစ်ပါမည်။

ဖုန်းနံပါတ် ၀၉-၅၅-၅၆၅၆၆၆၆၆၆၆

အသုံးပြုမှု စည်းကမ်းချက်

ကုန်ပစ္စည်း

အသုံးပြုမှုအခြေအနေအထားကို စစ်ဆေးခြင်း၊ အသုံးပြုမှုအခြေအနေအထားကို စစ်ဆေးခြင်း၊ အသုံးပြုမှုအခြေအနေအထားကို စစ်ဆေးခြင်း ဖြစ်ပါမည်။